
 

 
 
 
 

RMM INGO SYN SERIES /速成 INGO SYN 系列 
Industry Gear Oil 合成工业齿轮油 
 

Product Description/ 产品说明 

RMM INGO SYN series are superior quality synthetic industrial gear oil designed to provide 
outstanding lubricant performance in terms of equipment protection, oil life and problem-free 
operation helping to enable increased customer productivity. INGO SYN technology to provide 
outstanding performance in demanding applications at high and low temperatures. INGO SYN 
products feature excellent low temperature properties, as well as improved air release performance 
in the lower viscosity grades. These products are resistant to mechanical shear, even in heavily 
loaded gear and high shear bearing applications, so that there is virtually no loss of viscosity. 
 

速成 INGO SYN  系列为高性能合成工业齿轮油，是性能卓越的齿轮与轴承润滑油，旨在设备保

护、油品寿命及无故障操作等方面提供杰出服务，进而帮助客户提高生产力。该产品有在高温

和低温环境下的严苛应用提供出色且均衡的表现。该系列产品具有出色的低温特性，在低黏度

等级下还具有良好的空气释放性能。这些产品能够抗机械剪切，即使在高负载齿轮和高剪切轴

承应用中亦是如此，因此几乎没有黏度损耗。 
 

Features and Benefits/特征与优越性及优点 

• Long oil life and performance stability  
• High viscosity index 
• Low traction coefficient 
• Superior high temperature thermal and oxidation resistence 

 

• 廷长液压油寿命和降低油量 

• 高黏度指数 

• 低牵引系数 

• 高温下卓越的抗高温/抗氧化性能 

 

Applications/应用范围 

RMM INGO SYN  Series lubricants are used in a wide range of industrial and applications, especially 
spur, helical, bevel and worm gearing .  It also included non-gear applications include shaft couplings, 
screws and heavily loaded plain and rolling contact bearings operating at slow speeds.  

 



 

 

 

 

速成 INGO SYN 系列润滑油适宜多种工业应用，尤其是正齿轮、斜齿轮、锥齿轮和涡轮传动狱

在。该系列也适合用在非齿轮应用，包括联轴器、螺杆以及低速运转的高负荷滑动与滚动接触

轴承。 

 

Meet Standard Performance/标准性能达到 

• US Steel 224 
• David Brown S1.53.101(E)  
• AGMA 9005 – D94 
• DIN 51517 Part 3 

Properties and Specifications/典型数据 
 

INGO SYN Series/系列         

ISO Grade 等级 
 

46 68 100 150 220 320 460 680 

Kinematic Viscosity/粘度， @ 40° C, 
mm2/s, ASTM D445 

46 68 100 150 220 320 460 680 

Kinematic Viscosity/粘度， @ 100° C, 
mm2/s, ASTM D445 

 

8.5 11.6 15.3 21.1 28.5 38.5 50.7 69 

Viscosity Index/粘度指数, ASTM D2270 161 165 162 166 169 172 174 181 

Density/密度 @ 15°C, g/cm3, ASTM 
D4052 

 

0.85 0.86 0.86 0.86 0.87 0.87 0.87 0.87 

Flash Point/闪点, Cleveland Open 
Cup, °C, ASTM D92 

 

215 220 220 220 220 225 225 225 

Pour Point/倾点, °C, ASTM D97 -45 -45 -45 -43 -43 -40 -40 -40 

 

 

 

 

 

 

 


